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Abstract (en)
[origin: CA2894124A1] A folding machine (1, 9, 15, 27) for processing large-format documents with a housing (13, 15) having an intake slot (4,
12, 30) for the documents and a document chute (17) adjoining the intake slot (4, 12, 30) is constructed such that the problems of known folding
machines are avoided and that the folding machine can be used both on line and off line. To this end it is suggested that the housing (16) has at
least one additional feed for documents with a document chute (18) adjoined thereto, that the document chutes (17, 18) are brought together in
a junction (19) and that the first feed (4) with a manual feed tray (2) for offline intake feeding of documents and the additional feed (22) with an
interface (20) for online intake feeding (22) of documents can be brought in connection.

Abstract (de)
Eine Faltmaschine (1, 9, 15, 27) zur Verarbeitung von großformatigen Dokumenten mit einem Gehäuse (13, 16), welches eine Zuführung (4,
12, 30) für die Dokumente und einen sich an die Zuführung (4, 12, 30) anschließenden Führungskanal (17) aufweist soll so ausgebildet werden,
dass die Nachteile bekannter Faltmaschinen vermieden werden und dass die Faltmaschine sowohl online als auch offline einsetzbar ist. Dazu
wird vorgeschlagen, dass das Gehäuse (16) wenigstens eine weitere Zuführung (22) für Dokumente mit einem sich daran anschließenden
Führungskanal (18) aufweist, dass die Führungskanäle (17, 18) in einer Weiche (19) zusammengeführt werden und dass die erste Zuführung (4) mit
einem Handanlagetisch (2) zur Offline-Zuführung (4) der Dokumente und die weitere Zuführung (22) mit einem Interface (20) zur Online-Zuführung
(22) der Dokumente in Verbindung bringbar sind
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